

Title (en)

Façade system for the closing off of buildings from floor slab to floor slab.

Title (de)

Fassadensystem zur Abschliessung von Gebäuden von Decke zu Decke.

Title (fr)

Ensemble de façade pour fermeture de bâtiment de dalle à dalle.

Publication

**EP 0426187 A1 19910508 (FR)**

Application

**EP 90120987 A 19901102**

Priority

FR 8914808 A 19891102

Abstract (en)

The system is characterised in that it is essentially constituted by curtain-walling panels (1) having a facing made from stone, glass, metal sheet or other material, having storey height by means of devices (2) for supporting the panels (1), which devices are solidly attached to the floor slabs (3), by means (4) for rapidly fixing the panels (1) to the support devices (2) and by a system (5) for sealing the joints between the panels (1). <IMAGE>

Abstract (fr)

La présente invention concerne un ensemble de façade pour fermeture de bâtiment de dalle à dalle. Ensemble caractérisé en ce qu'il est essentiellement constitué par des panneaux de façade (1) à revêtement en pierre, en verre, en tôle ou autre, présentant une hauteur d'étage, par des dispositifs (2) d'appui des panneaux (1), solidaires des dalles (3), par des moyens (4) de fixation rapide des panneaux (1) sur les dispositifs d'appui (2) et par un ensemble (5) d'étanchéification des joints entre les panneaux (1).

IPC 1-7

**E04B 2/92**

IPC 8 full level

**E04B 2/88** (2006.01); **E04B 2/92** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E04B 2/88** (2013.01); **E04B 2/92** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] CH 439650 A 19670715 - CANQUETEAU ANDRE [FR]
- [A] US 2056359 A 19361006 - MARTY ALBERT H

Cited by

CN105839821A; CN108468436A; GB2361720A; GB2361720B; CN104533047A; EP0434433A3; US10538915B1; CN103174243A; FR2997975A1; US11970855B2; WO0029688A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0426187 A1 19910508**; FR 2653802 A1 19910503; FR 2653802 B1 19940527

DOCDB simple family (application)

**EP 90120987 A 19901102**; FR 8914808 A 19891102